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Jeg vil hermed foreslå, at Silkeborg Skakklub hurtigst muligt flytter sine 

engagementer i Danske Bank og skifter til en anden bank. 

 
Jeg var økonomi ansvarlig under DM i skak i 2009. 

I den forbindelse blev der oprettet en DM konto, hvor jeg var bruger. 
 

Efter DM var det planen, at min brugsret skulle afmonteres, og at kontoen 
skulle overdrages som en almindelig foreningskonto tilhørende Silkeborg 

Skakklub. Dette er imidlertid ikke lykkes, på trods af at jeg har underskrevet 
diverse overdragelsesdokumenter. 

 
Tværtimod har banken, i en periode fra sommeren 2011 og frem til nu, mod 

min vilje, registreret kontoen, som værende min personlige. Hvilket har 
betydet, at jeg har betalt skat af Silkeborg Skakklubs renteindtægter. 

 
 

 

Med venlig hilsen 
 

Torben Bødskov Andersen         


